
تیم ملی والیبال ایران در دیداری تماشایی 
و نفس گیــر در لیــگ ملت هــا، مقابــل هلند به 
پیروزی رســید. هفتــه دوم لیگ ملت هــا ۲۰۲۵ 
که از روز چهارشــنبه چهــارم تیر در شــهرهای 
گو آمریکا و بلگراد پایتخت  برگاس ژاپن، شــیکا
صربستان آغاز شده است، بامداد دوشنبه بعد 
از برگزاری ۳۶ دیــدار به پایان می رســد. بر این 
اســاس، تیم ملی والیبــال ایــران در چهارمین 
و آخریــن دیــدار خــود در ایــن هفتــه و بعــد از 
گذشت کمتر از ۱۸ ساعت از مسابقه با آلمان، 
به مصــاف هلند رفت و ســه بــر دو بــه پیروزی 
رســید. مردان والیبال ایران در ســت نخســت 
این دیدار بــا نمایشــی هوشــمندانه موفق به 
شکست هلند با امتیاز ۲۵ بر ۱۹ شــدند، اما در 
ســت دوم هلندی هــا در دفاع عملکرد بســیار 
خوبی از خــود نشــان دادنــد و ۲۵ بــر ۲۲ فاتح 
میدان شــدند تا دو تیم در ســت شماری یک 
بر یک برابر شوند. در ست سوم عملکرد خوب 
تیم هلند ادامه یافت و با چاشنی چند اشتباه 
گردان بنکــس ۲۵ بر ۲۱ به  بازیکنان ایران، شــا
پیروزی رسیدند تا هلندی ها در ست شماری 
دو بر یــک پیــش باشــند و یــک امتیاز خــود از 
ایــن مســابقه را قطعی کننــد. در ســت چهارم 
گردان پیاتزا با نمایشی برتر نسبت به حریف  شا

هلنــد را ۲۵ بــر ۱۹ شکســت داده تا کســب یک 
امتیاز تیم ایران نیز قطعی شــود و کار به ست 
حساس پنجم برسد. ست پنجم این مسابقه 
با امتیــاز ۱۵ بر ۹ به ســود ایران به پایان رســید 
تا در مجموع مردان والیبال کشــورمان ســه بر 
دو فاتح ایــن جدال نزدیــک و پایاپای شــوند. 
روبرتــو پیاتــزا در ابتــدای ایــن دیــدار از ترکیب 
جواد کریمی، امین اسماعیل نژاد، محمد ولی 
زاده، یوسف کاظمی، احسان دانش دوست، 

پوریا حســین خانزاده و آرمان صالحی )لیبرو( 
استفاده کرد. همچنین امیرحسین اسفندیار، 
عرشیا به نژاد، بردیا سعادت و علی حق پرست 
دیگــر بازیکنان ایــران در ایــن مســابقه بودند 
که با نظــر ســرمربی تیم ملــی والیبال ایــران به 
میدان رفتند. در آن ســوی میــدان نیز جوئل 
بنکس سرمربی تیم ملی والیبال هلند از ترکیب 
وسل کمینک، میکیل آهیی، توان ویلتنبورگ، 
لــوک ون دراِنت، تــام کوپــس، بنی توینســترا و 

جفری کلوک در ابتدای این مسابقه استفاده 
کــرد. ســیمیک اســتنیس لاوا از صربســتان و 
اســتویکا بوکدان از رومانی به ترتیب به عنوان 
داوران اول و دوم، قضاوت این دیدار را برعهده 
داشــتند که به مدت ۱۴۵ دقیقه طول کشید. 
تیم ملی والیبــال هلند کــه قهرمانــی المپیک 
۱۹۹۶ را در پرونــده افتخارات خــود دارد، برای 
مدتــی از ســطح اول والیبــال دنیــا دور شــده 
بود امــا در چند ســال اخیر بــه روزهای خوش 
گذشــته خــود بازگشــته اســت. هلندی هــا که 
سابقه شش بار حضور در رقابت های المپیک 
را دارنــد، پیــش از طــای المپیــک ۱۹۹۶، در 
المپیک ۱۹۹۲ بارسلون مدال نقره نیز به دست 
آوردند. این مسابقه ششمین جدال رسمی دو 
تیم ملی والیبال ایــران و هلند در طــول تاریخ 
بود که ســومین برد ایــران را بــه ارمغــان آورد تا 
دو تیم از نظر تعداد برد در مســابقات رســمی 
مساوی شــوند. بدین ترتیب تیم ملی والیبال 
ایران با چهار پیروزی برابر اوکراین، صربستان، 
آرژانتین و هلند و کســب ۱۲ امتیــاز به کار خود 
در لیگ ملت ها در هفتــه دوم پایــان داد تا در 
هفته سوم این رقابت ها )۲۵ تا ۲۹ تیر( در شهر 
کدانسگ لهســتان به مصاف لهستان، چین، 

فرانسه و بلغارستان برود. 
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گردان سابق پیاتزا پیروزی نفس گیر ملی پوشان والیبال ایران مقابل شا

وزنهبردارانفوقسنگین سر سایهسنگینغولگرجیبر
 وزن بــرداران فــوق ســنگین برای شکســتن 
رکورد جدید مجموع جهــان که می توان گفت 
میراثی بــه جا مانــده از غــول گرجی اســت، کار 
ســختی در پیــش دارند.دســته هــای وزنــی 
وزنه بــرداری از از اول مــاه میــادی جون تغییر 
کــرد و از ایــن پــس وزنه بــرداران بایــد در وزن 
هــای جدید بــه رقابــت بپردازند.پیــش از این 
کنون به  دســته های وزنــی در ۱۰ وزن بــود امــا ا

هشت وزن کاهش یافته است.
در بخــش مــردان اوزان وزنه بــرداری ۶۰ 
کیلوگرم، ۶۵ کیلوگرم، ۷۱ کیلوگرم، ۷۹ کیلوگرم، 
۸۸ کیلوگــرم، ۹۴ کیلوگــرم، ۱۱۰ کیلوگــرم و ۱۱۰+ 
کیلوگــرم اســت.همچنین پرونــده رکوردهــای 
جهانی قبلی بســته شــد و با تعیین رکوردهای 
بیــن  جدیــدی  رقابــت  جهانــی،  جدیــد 
وزنه بــرداران بــرای شکســتن رکوردهــا شــکل 
خواهــد گرفت.فدراســیون جهانــی در تعیین 

رکوردهــای جدیــد اعــام کــرد از یــک فرمــول 
ریاضــی اســتفاده کــرد و مبنــا هــم رکوردهــای 
قبلی جهان اســت و همین مســئله کار را برای 

وزنه برداران فوق سنگین سخت خواهد کرد.
در ســال ۲۰۱۸ کــه دســته های وزنــی جدیــد 
بــرای  جهانــی  فدراســیون  شــدند،  اعــام 
دســته فوق ســنگین رکورد هــای ۲۱۰ کیلوگرم 
یک ضــرب، ۲۵۰ دوضــرب و مجمــوع ۴۵۳ 
کیلوگرم  تعیین کرده بود.لاشــا تالاخادزه غول 
گرجی از ســال ۲۰۱۸ تا ۲۰۲۱ بارها ایــن رکوردها را 
شکســت و در نهایت رکورد هــای خارق العاده 
۲۲۵ یک ضرب، ۲۶۷ دوضــرب و مجموع ۴۹۲ 
کنــون همیــن رکوردهــا  کیلوگــرم را ثبــت کــرد. ا
مبنای محاسبه رکورد جدید جهان قرار گرفتند 
و پس از انجام محاسبات ریاضی به رکوردهای 
جدید جهان،  ۲۱۸ یک ضرب، ۲۶۰ دوضرب و 

مجموع ۴۷۷ کیلوگرم رسیدند.

کنــون کــه تالاخــادزه دیگــر وزنــه نمی زند،  ا
از  لایــان  لا چــون   مدعیانــی  بیــن  رقابــت 
ارمنســتان، گــور میناســیان از بحریــن و علــی 

داودی و علیرضا یوسفی از ایران است.
کنــون بیشــترین رکــوردی  لایــان ارمنــی تا لا
کــه ثبــت کــرده ۲۱۵ یک ضــرب، ۲۵۲ دوضــرب 
و مجمــوع ۴۶۷ کیلوگــرم بــوده اســت کــه در 
المپیــک پاریــس و مســابقات جهانــی ۲۰۲۴ 
بحریــن ثبــت کرد.بیشــترین رکــورد یک ضرب 
گــور میناســیان نیــز ۲۱۶ کیلوگــرم در المپیــک 
پاریس بود امــا در دوضرب بیشــترین رکوردی 
که ثبت کــرده ۲۵۰ کیلوگــرم در قهرمانی جهان 
۲۰۲۲ کلمبیا بود و در همان مسابقات با رکورد 
یکضرب ۲۱۲ کیلوگرم توانست بیشترین رکورد 
مجموع خود یعنی ۴۶۲ کیلوگــرم را ثبت کند. 
میناسیان پس از آن دیگر نتوانست رکورد ۴۶۲ 
کیلوگــرم را تکرار کنــد و در المپیــک پاریس هم 

به رکــورد ۴۶۱ کیلوگــرم )۲۱۶ یک ضــرب و ۲۴۵ 
دوضــرب( رســید.علی داودی در مســابقات 
بیشــترین  بحریــن   ۲۰۲۴ جهــان  قهرمانــی 
رکوردهای خود را ثبت کرد که در یک ضرب ۲۰۶ 
کیلوگرم، در دوضرب ۲۵۳ کیلوگرم و در مجموع 

۴۵۹ کیلوگرم بود.
علیرضا یوســفی هــم رکــورد ۱۹۴ یک ضرب، 
۲۶۲ کیلوگرم دوضرب و مجموع ۴۵۶ کیلوگرم را 
در قهرمانی جهان ۲۰۲۴ ثبت کرد.با این شرایط 
به نظر می رسد شکستن رکورد دوضرب جهان 
مدعی داشــته باشــد و یوسفی توانســته یکبار 
این کار را انجام دهد و حتی از رکورد  استاندارد 
هم فراتــر رفــت امــا کار بــرای رســیدن رکوردی 
بیشتر از ۴۷۷ کیلوگرم در مجموع واقعا سخت 

است.
این رکورد میراث بــه جا مانده از غول گرجی 

برای دیگر فوق سنگین های جهان است.

کوتــــاه

خداحافظی کارتال با پرسپولیس
سرمربی ترک پرسپولیس تصمیم خود برای 
پایــان همــکاری بــا سرخپوشــان را گرفتــه و در 
تازه ترین پیامی که بین او و مسئولان باشگاه رد 
کره  و بدل شــده بر تصمیمش اصرار کرده تا مذا
با گزینه های داخلی آغاز شود.اسماعیل کارتال 
سرمربی ترکیه ای پرســپولیس پس از شرایط به 
وجود آمده در منطقه و حمله دشمن صهیونی 
به ایران تصمیم به ارسال نامه ای رسمی مبنی بر 
جدایی از سرخ پوشان پایتخت با وجود داشتن 
یک فصــل دیگــر از قــراردادش گرفت.کارتال در 
تماس بــا رضــا درویــش مدیرعامــل باشــگاه به 
مشکات خانوادگی خود نیز اشــاره کرده است 
تا همین امــر درخواســت درویش را بــرای اصرار 
به حفــظ او طبق قــراردادش بــه همراه داشــته 
باشد.مدیرعامل باشگاه پرسپولیس که انتظار 
نداشــت کارتــال چنیــن تصمیمــی را بــر خاف 
توافق هــای قبلــی بگیرد بــه کارتال هشــدار داد 
با توجه به شــرایط عــادی در ایــران و همچنین 
وضعیتــی کــه پرســپولیس دارد حضــورش در 
گر نیاید با  تمرینات پیش فصل ضروری است و ا
شکایت رسمی باشگاه به کمیته انضباطی فیفا 

روبرو می شود.

کمالوند سرمربی نساجی شد
بــا اعــام باشــگاه نســاجی کمالوند ســرمربی 
این باشگاه شد. فراز کمالوند سرمربی نساجی 
مالــک،  حضــور  بــا  کمالوند  شــد. مازنــدران 
مدیرعامل و اعضای هیات مدیره معارفه شد. 
قرارداد این مربی با نساجی امضا شد تا فعالیت 

خود را آغاز کند.

 شروع تمرین های استقلال 
در انتظار ورود ساپینتو

آغاز تمرین های پیش فصل استقال منوط 
به حضور ریکاردو ساپینتو در ایران است و فعلاً 
زمان شروع رســمی تمرین ها مشخص نیست.
در حالــی کــه هــواداران اســتقال منتظــر آغــاز 
تمرین ها آماده سازی تیم محبوب شان هستند، 
هنوز زمان دقیق شروع تمرین های پیش فصل 
آبی پوشان اعام نشده است.طبق اعام منابع 
نزدیک بــه باشــگاه، تمرین های اســتقال پس 
از ورود ریکاردو ساپینتو، ســرمربی پرتغالی این 
تیم، به ایران آغاز خواهد شد. ساپینتو هنوز به 
ایران نیامده و باشگاه نیز منتظر مشخص شدن 
وضعیت پرواز اوســت. تمرین ها تا زمان حضور 
این مربی در تهران رسماً آغاز نخواهد شد.برنامه 
آماده سازی اســتقال برای لیگ بیست وپنجم 
به حضور ساپینتو گره خورده و مدیران باشگاه 

امیدوارند هرچه زودتر وضعیت روشن شود.

گفــت وگـــو
خلیفه: 

سال بعد هم در آلومینیوم هستم
دروازه بان جوان آلومینیوم گفت: برای حضور در تیم های بزرگ 
اروپایی انگیزه دارم ولی برای رسیدن به اهداف باید پله پله پیشرفت 
کرد.محمد خلیفه د، در مورد لیگ بیست وچهارم و عملکردش در 
آلومینیوم اظهار داشت: ابتدای صحبت هایم باید از آقای مجتبی 
حسینی بابت فرصتی که به من داد، تشکر کنم. خدا را شکر توانستم 
تا حدودی جواب اعتماد او را بدهم و امیدوارم که امسال بتوانم با 

عملکردم، عملکردی بهتری نسبت به سال گذشته داشته باشم.
   کلین شیت فقط برای دروازه بان نیست 

وی در خصوص ثبت آمار ۱۰ کلین شیت در فصل گذشته گفت: 
کلین شــیت فقــط اســم آن بــرای دروازه بــان اســت در صورتــی کــه 
همه تیم تاش می کنند تا دروازه بان کلین شــیت کند. به نظر من 
شصت هفتاد درصد کلین شیت مربوط به کلین شیت است و بقیه 
بازیکنان تیم نیز در این امر سهیم هستند . تیم ما و تیم های آقای 
حسینی ساختار دفاعی خوبی دارند و به همین دلیل عملکرد من 
هم خوب بود و توانســتم کلین شــیت ها را انجام بدهــم. البته این 
عملکرد می توانســت بهتر باشــد و امســال دنبال بهبــود و افزایش 

این آمار هستم.
   در آلومینیوم می مانم 

دروازه بــان جــوان آلومینیــوم در مــورد پیشــنهادهای خــود از 
تیم های مختلف با توجه به درخشــش در فصل گذشته گفت: هر 
بازیکن و انسانی دوست دارد که در حرفه ی خود پیشرفت کند و من 
هم از قاعده مستثنی نیستم. پیشنهادهایی بود اما تصمیم گرفتم 
که با آقای حسینی ادامه بدهم و امسال هم در خدمت آلومینیوم 

باشم و اتفاقات خوبی را برای تیم استان مرکزی رقم بزنیم.
   آرزوی مــن حضــور در لیســت تیم ملــی برای جــام جهانی 

است
خلیفه در خصــوص لزوم بــازی کــردن در فصل منتهــی به جام 
ک است. من چون سنم پایین  جهانی گفت: بازی کردن خیلی ما
کم این است که جایی باشم که بازی کنم و بتوانم کسب  است، ما
تجربه کنم. یکــی از آرزوهــای من حضور در لیســت تیــم ملی برای 
جام جهانی است و تمام تاشم را می کنم تا عملکرد فوق العاده ای 
در لیگ برتر داشته باشم تا آقای قلعه نویی را برای حضورم در تیم 

ملی مجاب کنم.
   شرایط سنی در پست دروازه فرق می کند 

او در مورد حضــور در اردوهای اخیر تیم ملــی فوتبال گفت: این 
یک پروســه زمان بر اســت. بازی کردن و اعتماد مربــی تیم ملی به 
حضور یک جوان در تیم  ملــی به خصوص در پســت دروازه خیلی 
سخت است. این پروسه زمان بر و سختی است. برای پست دروازه 
ســن ۲۵-۲۶ ســالگی هم جوان محســوب می شــود در حالی که در 
سایر پســت ها، ســنین ۱۸-۱۹ ســالگی را جوان می دادند اما پست 
دروازه بانــی چــون پســت حســاس و ســختی اســت و جابجایی در 
آن کم است، شــرایط ســنی متفاوتی دارد. من الان در کنار علیرضا 
بیرانوند، سید حسین حسینی و پیام نیازمند، در حال کسب تجربه 
هستم تا ان شاءالله بتوانیم در چندین ســال آینده بتوانیم به تیم 

ملی کمک کنیم.

اســتاندار خوزســتان گفت: باید تاش کنیــم تا مرجعیت 
دانشــگاه شــهید چمــران بــه دانشــگاه برگــردد و این میســر 
نخواهد بــود مگر اینکــه بخش های مختلف کمــک کنند تا 
دانشــگاه در تراز شایســته خود قرار بگیرد. ســیدمحمدرضا 
موالــی زاده یکشــنبه هشــتم تیــر در آییــن افتتــاح دو پــروژه 
عمرانــی در دانشــگاه شــهید چمــران اهــواز ضمن تســلیت 
فرارسیدن ایام ســوگواری محرم اظهار کرد: از زمانی که دکتر 
حســین زاده مســئولیت راهبــری دانشــگاه شــهید چمــران 
اهــواز را برعهــده گرفتنــد، خداراشــکر شــاهد موفقیت های 
قابل توجهی بودیم. وی افزود: دکتر حســین زاده بر اســاس 
دانــش، تجربه و شــناختی کــه از اســتان دارد، هم توانســت 
بــه خوبــی مباحــث درون دانشــگاه را ســامانه بدهــد و یا در 
مسیر ساماندهی قرار دهد و هم توانست ارتباط خوبی را با 
بخش های خارج از دانشگاه برقرار کند. موالی زاده بیان کرد: 
ما باید تاش کنیم تا مرجعیت دانشــگاه به دانشگاه برگردد 
و این میســر نخواهــد بود مگــر اینکــه بخش هــای مختلف 
کمک کنند تا دانشگاه در تراز شایســته خود قرار بگیرد. وی 
ادامــه داد: قدمــت دانشــگاه شــهید چمــران بیــش از همه 
دانشــگاه های کشــور اســت و نه تنها در تاریــخ معاصر بلکه 
پیش از آن و در سال های دور نیز از مرجعیت برخوردار بوده 
و نام آور است که امیدواریم بتواند به این مرجعیت بازگردد. 
موالی زاده افزود: از ســال های پیش بحث ارتباط دانشــگاه 

با بخش های صنعتی، کشــاورزی، خدماتی و گردشــگری را 
داشتیم که خوشــبختانه امروز و در این راستا، کار مشترکی 
انجام شد و دو مجموعه ارزشمند و موردنیاز افتتاح شدند؛ ما 
هم به آزمایشگاه شیمی و پتروشیمی و هم به مرکز تحقیقات 
ملی حفاری نیازمنــد بودیم. وی اظهار کرد: دوســتان نفت 
کمک کردند تا این اتفاق مبــارک را رقم بزنند که جای تقدیر 
و تشکر دارد. شما می بینید که ما در کنار عسلویه بیش ترین 
کز پتروشیمی را در کشور داریم. استاندار خوزستان گفت:  مرا
ما از آزمون بزرگی سرافرازانه بیرون آمدیم و این مسئله، بدون 
برکت وجود رهبــر فرزانه انقــاب و هدایت هــای حکیمانه و 
شجاعانه ایشان و همچنین شناخت دقیق مردم از دشمن 

و ایســتادگی نیروهــای مســلح و بخش های مختلف میســر 
نمی شد. موالی زاده افزود: خدا را شکر در کشور به طور عام 
و در خوزســتان به طور خاص شاهد یک همبستگی، وفاق 
و تاش و ســرزندگی در عرصــه اجتماعی در جهت پیشــبرد 
کارها بودیم. وی گفت: تا امروز قرارگاه های یازده  گانه ای که 
در استان تشکیل شد را تعطیل نکردیم. این قرارگاه ها ذیل 
شــورای تامین استان تشــکیل شــدند و تعطیل نمی شوند 
چون ما اساسا به عهد رژیم غاصب صهیونیستی و حامیان 
او هیچ باوری نداریم. اســتاندار خوزســتان اظهار کرد: هیچ 
کشوری به جز جمهوری اسامی ایران این اقتدار را ندارد که 
گنبد به اصطاح آهنین رژیم صهیونیستی را درهم بشکند؛ 
این امر باعث خوشحالی نه تنها شیعیان و مسلمانان بلکه 
آزادگان جهان شد. وی افزود: امروز نوع برخورد آژانس انرژی 
اتمی، دستگاه های حقوق بشری در جهان و سازمان ملل را 
می بینید. ما هیچ امیدی به این ها نداشتیم بلکه امید ما به 
خداوند متعال، امدادهای اهل بیت )ع(، ایســتادگی مردم 
و وجود چنین رهبری بوده اســت.  به گزارش ایســنا، امروز با 
حضور اســتاندار خوزستان آزمایشــگاه شیمی و پتروشیمی 
با زیربنــای ۲۲۰۰ متر مربــع و اعتبار بیش از ۹ میلیــارد تومان 
و مرکــز تحقیقــات ملی حفاری بــا زیربنــای ۲۶۰۰ متــر مربع و 
اعتبار بیش از ۱۵ میلیارد تومان در دانشــگاه شهید چمران 

اهواز افتتاح شدند. 

کید کرد استاندار خوزستان تا

ضرورتتلاشبرایبرگرداندنمرجعیتبهدانشگاهشهیدچمراناهواز

شــهرستان
گــــزارش 

 : استاندار
 مانورهای آشنایی با سناریوهای بحران 

در البرز طراحی شود

 استاندار البرز بر لزوم طراحی مانورهای آموزشی برای 
کید کرد.  آمادگی در برابر بحران های مختلف تأ

به گزارش ایسنا، مجتبی عبداللهی روز یکشنبه ۸ تیر در 
جلسه شورای معاونین استانداری البرز گفت: شناسایی 
دقیق نقاط ضعف استان در تمامی حوزه ها ضروری است 
و باید با برنامه ریزی منســجم و اقدامات فوری، در مسیر 
رفع این کاستی ها گام برداریم. انتظار دارم مدیران با نگاه 
تحولی و جهــادی، عملکردی اثربخش و مانــدگار از خود 
کیــد بر آمادگی اســتان در برابر  به جــای بگذارند. وی با تأ
حوادث و بحران ها افزود: مانورهای آموزشی برای مدیران 
و مردم طراحی شود تا با سناریوهای مختلف بحران آشنا 
شوند. این آمادگی می تواند در مواقع بروز حوادث طبیعی 
یا انسان ســاز نقش تعیین کننده ای ایفا کنــد. عبداللهی 
بهره گیری از نیروی انسانی متخصص را از الزامات پیشرفت 
استان دانست و گفت: باید افراد شایسته شناسایی شوند 
و به درســتی در جایگاه های اثرگذار به کار گرفته شــوند تا 
توســعه اســتان با ســرعت و دقت بیشــتری محقق شود. 
وی همچنیــن بــر شفاف ســازی عملکــرد دســتگاه های 
کید کرد و اظهــار کرد: اقدامات ارزشــمندی در  اجرایی تأ
اســتان صورت گرفته و در حال انجام اســت که لازم است 
به صورت شفاف و گسترده اطاع رسانی شود. مردم باید 
گاه باشند تا با امید و همراهی بیشتری در  از پیشرفت ها آ

مسیر توسعه مشارکت کنند. 
اســتاندار البرز پیگیری ویژه پروژه هــای عمرانی را یکی 
از اولویت های مهم دانست و افزود: طرح هایی مانند دو 
طبقه کردن آزادراه تهران- کرج، احداث کمربند جنوبی 
کرج، ساماندهی رودخانه کرج در محدوده پل فردیس و 
تسریع در تکمیل پروژه قطار شــهری کرج باید به صورت 

شبانه روزی و با تمام توان دنبال و اجرایی شوند. 
کیــد کــرد: عــوارض دریافتــی از ســوی  وی در ادامــه تأ
شــهرداری ها بایــد در حوزه هــای عمرانــی، به ویــژه در 
محله های هدف قرارگاه اجتماعی هزینه شــود تا توسعه 

متوازن محات شهری تحقق یابد. 
عبداللهی در پایان با اشاره به ضرورت مشارکت مردمی 
در مدیریت بحران های احتمالی تصریح کرد: استفاده از 
ظرفیت مــردم در مواقع بحران یکــی از مؤلفه های اصلی 
پایــداری اســت و باید با آمــوزش و ســازماندهی مناســب 

تقویت شود. 

ح هایی به ارزش ۳۰ میلیارد ریال انجام شد؛  با اجرای طر

افزایش تاب آوری شبکه های ارتباطی در زمان قطعی برق در استان سمنان
کوتــــاه

مدیر مخابرات اســتان سمنان از افزایش 
تــاب آوری شــبکه های ارتباطــی در زمــان 
قطعی برق با اجرای طرح هایــی به ارزش ۳۰ 

میلیارد ریال خبر داد. 
از  تیــر  هشــتم  امــروز  دارائــی  مجیــد 
نصــب و راه انــدازی ســه دســتگاه رکتیفایــر 
ظرفیــت بــالا در ســایت های همــراه اول در 
شهرستان های شــاهرود و دامغان خبر داد 
و اظهار کــرد: این اقــدام در راســتای تقویت 
زیرســاخت های ارتباطــی، ارتقــای ضریــب 
اطمینــان و افزایــش تــاب آوری شــبکه های 
ارتباطــی در زمــان قطعــی بــرق و همچنیــن 
آماده ســازی پــاور ســایت ها جهــت ارتقــاء 
تکنولوژی، با اعتباری بالغ بر ۳۰ میلیارد ریال 
با موفقیت به انجام رســید. به گزارش ایسنا 
بــه نقــل از روابط عمومــی مخابرات اســتان 
ســمنان، وی ادامــه داد: این دســتگاه ها در 
شهرســتان های شرقی اســتان و از جمله در 
روستای ابراهیم آباد و معدن کاریز شاهرود 

و معدن طزره دامغان نصب شده اند. 
مدیر مخابرات استان سمنان با اشاره به 

اهمیت روزافــزون پایداری زیرســاخت های 
ارتباطی، به ویژه در مناطق صنعتی و معدنی 

تصریح کرد: نصب رکتیفایرها یکی از اقدامات 
مهــم و مؤثــر در حــوزه پدافنــد غیرعامــل 
محسوب می شود که نقش تعیین کننده ای 
در تــداوم خدمت رســانی در زمــان بــروز 

اختالات برق دارد. 
وی در ادامه افزود: رکتیفایرهای مناسب 
کز مخابراتی،  و اســتاندارد در ســایت ها و مرا
تضمین کننده شــارژ صحیح باتــری و حفظ 
پایداری شــبکه ارتباطــی و حصــول رضایت 

مشترکین می شوند.
کیــد کــرد: تعویــض تجهیــزات   دارائــی تأ
فرســوده در ســایت های مخابراتــی، نشــان 
از عــزم جــدی مخابــرات در راســتای تأمین 
ارتبــاط پایــدار و بــدون وقفــه بــرای مــردم، 
کــز حیاتــی اســتان دارد و ایــن  صنایــع و مرا
اقدامات به طور مستقیم در خدمت امنیت 
ارتباطی، توسعه زیرساخت های هوشمند و 
پاسخگویی به نیازهای ارتباطی شهروندان 

به ویژه در شرایط بحرانی است. 

مدیرعامل آبفای استان اصفهان: 
 تامین آب شرب سالم و پایدار

مهم ترین اولویت آبفا اصفهان است
مدیرعامل آبفای اســتان اصفهان از مردم خواست با توجه به 
گرمتر شــدن هــوا، در مصــرف آب صرفــه جویی کننــد. مدیرعامل 
آبفای استان اصفهان از مردم خواست با توجه به گرمتر به گزارش 
کبری گفــت: با توجــه به گرم شــدن هوا در  رکنــا از اصفهان؛ ناصــر ا
روزهای آینده، از مشــترکین درخواســت داریم تا مدیریت مصرف 
بهینه آب را در سرلوحه کار خویش قرار دهند. وی با اشاره به اینکه 
تامین آب شــرب ســالم و پایدار مردم در ۱۰۲ شــهر و نزدیک به یک 
هزار روستای تحت پوشش، مهم ترین اولویت  شرکت آب و فاضاب 
استان اصفهان اســت، افزود: به منظور پیشگیری از کاهش فشار 
آب شــبکه، از مردم انتظار داریــم همچون گذشــته در مصرف آب 
صرفه جویی کننــد. مدیرعامــل آبفای اســتان اصفهــان در پایان 
ســخنانش با رد شــایعات ایجاد شــده در فضای مجازی پیرامون 
کنون تصفیه خانه آب اصفهان  کیفیت آب گفت: خوشبختانه هم ا
کثر ظرفیت و بهترین شرایط خود در مدار بهره برداری است  با حدا

و آب شرب سالم و با کیفیت در اختیار مردم قرار دارد. 

 بازدید سرزده استاندار ایلام 
از اداره کل صنعت، معدن و تجارت

 اســتاندار ایام بــا حضور ســرزده در ســازمان صنعــت، معدن و 
تجارت استان، از بخش های مختلف این دستگاه اجرایی بازدید 
کرد و ضمن گفت وگو با مدیران، کارشناسان و مراجعان، بر ضرورت 
کید  تســهیل امور مــردم و تقویت ســامانه های خدمات رســانی تا
کرد. احمد کرمی صبح روز هشتم تیر با هدف بررسی میدانی روند 
ارائه خدمات و شنیدن مستقیم نظرات و مطالبات مردم، بدون 
اطاع قبلی وارد ســازمان صمت استان ایام شــد و از بخش های 
مختلف این دســتگاه اجرایی بازدیــد کرد. وی با حضــور در جمع 
کید کرد: رضایتمندی مردم باید  مدیران، کارشناسان و مراجعان، تأ
قطب نمای تصمیم گیری ادارات باشد. کرمی یادآور شد: مدیران 
بایــد در میــدان حاضر باشــند و صــدای مــردم را بشــنوند و نگاه و 
دغدغه های آن ها را لمس کنند. استاندار ایام همچنین با تماس 
مستقیم با سامانه ۱۲۴ عملکرد این مرکز را آزمایش کرد و خطاب به 
رضا محمدرحیمی رئیس سازمان صمت استان گفت: سامانه ۱۲۴ 
باید به صورت بی وقفه و ۲۴ ساعته در خدمت مردم باشد و هرگونه 
اختال یا تأخیر در پاسخگویی، بی توجهی به حقوق شهروندان 
است. کرمی در این بازدید با شــماری از مراجعان گفت وگو کرد و با 
دقت به انتقادها و خواســته های آنــان گوش داد و افــزود: درهای 
سازمان باید همواره به روی مردم باز باشد و فرآیندها باید شفاف، 
کید کرد: هیچ ارباب  ساده و سریع طراحی شود. اســتاندار ایام تا
رجوعی نبایــد در دســتگاه های اجرایی اســتان برای یــک امضا یا 
پاسخ، سرگردان شــود. وی ضمن بازدید از سامانه جامع تجارت، 
این سامانه را از ابزارهای مهم تسهیل تجارت و حمایت از فعالان 
کید بر لزوم ایجاد فضای امن و محترمانه  اقتصادی دانست و با تأ
برای ســرمایه گذاران و بازرگانان گفت: ســامانه جامع تجارت باید 
گره گشای امور فعالان اقتصادی باشد و الگویی از دولت هوشمند، 

پاسخگو و شفاف ارائه دهد.  

 فلاحت پیشه پاسخ داد
چین از احیای روابط ایران و عربستان به دنبال چیست؟


